
Interpelácie a dopyty poslancov z MsZ v Banskej Štiavnici, 
konaného dňa 24. 4. 2024  v zasadacej miestnosti radnice 

 

 

 

JUDr. D. Lukačko: 

 Je potrebná oprava kultúrneho domu Banky, sú tam rozbité okná, strecha je poškodená, to 

isté dom smútku Banky. Bude sa s tým niečo robiť? 

 odpoveď – Je spracovaná projektová dokumentácia, je potrebné aktualizovať rozpočet. 

Priebežne sa zabezpečujú nevyhnutné opravy (aby do budovy nezatekalo), v zmysle 

aktualizovaného rozpočtu bude potrebné sa rozhodnúť, či sa bude realizovať 

modernizácia, alebo rekonštrukcia budovy.  

 Miestne komunikácie sa budú opravovať, ktoré cesty sa budú robiť? Aj na Bankách? 

 odpoveď  – plánovaná je rekonštrukcia ulice Dolná. Na Bankách bude MK vyspravená  

 Lichardova ulica je jednosmerná, chváli to, ale treba to riešiť od Botanickej ulice. Nestačí 

tento jeden úsek označiť.  

 Prehodnotiť zjednosmernenie dopravy od sochy A. Kmeťa smerom na Križovatku.  

 odpoveď - na schválenie zjednosmernenia ulice Botanickej by bolo  potrebné vyjadrenie 

občanov, ktorí bývajú na ulici Botanickej a Vodárenskej. 

Čo sa týka zjednosmernenia ulice Kammerhofskej, k tomuto by bolo potrebné 

vypracovať dopravný projekt s následným vyjadrením dopravného inžiniera Okresného 

riaditeľstva Žiar nad Hronom a schválením v MsZ 

 

Mgr. V. Göndöčová:  

 poďakovala za súčinnosť MsP za odstránenie 2 vrakov áut z Ul. A. Göllnerovej-

Gwerkovej.  

 

Š. Mičura:  

 upozornil na investičný dlh mesta v MŠ Bratská, sú tam 4 subjekty v nájme, mesto sa 

nebude môcť uchádzať o zdroje zo štrukturálnych fondov, 

 na riaditeľa TS, m. p., 19. 4. cca o 10-tej zvážali odpad po ceste I. triedy, 1 zamestnanec 

stál na korbe auta. Je to hazard so životom.  

 na admin. budove TS, m. p. nie je realizovaná oprava strechy a idú sa riešiť skladové 

priestory? 

 odpoveď – Na rekonštrukciu budovy sa v najbližších dňoch podá žiadosť o NFP s výzvy 

PSK-SIEA-002-2023-DV-EFRR, opatrenie Znižovanie energetickej náročnosti budov, 

kde sa podľa projektovej dokumentácie a spracovaného energetického posudku dosiahne 

úspora viac ako 60 %, čím dosiahne 100 % financovanie.  

 

JUDr. D. Lukačko – predložil návrh na uznesenie:  

 Vyplatenie odmeny DHZ Banská Štiavnica, DHZ Banská Štiavnica - Štefultov, DHZ 

Svätý Anton a DHZ Štiavnické Bane na pokrytie nákladov spojených so zaobstaraním 

potrebnej techniky, ktorá sa im poškodila v súvislosti s hasením ničivého požiaru v centre 

mesta Banská Štiavnica.  

 odpoveď – treba sa k tomu stretnúť, keby sa uznesenie prijalo, nemohla by ho primátorka 

podpísať z dôvodu krytia v rozpočte mesta.  

 

Ľ. Barák: 

 Dotácia plavci, možno došlo k omylu, že sa to vyradilo. Požiadal o prehodnotenie zo 

strany mesta, Komisia športu a kultúry poskytnutie dotácie odsúhlasila.  



 odpoveď – MsZ na svojom zasadnutí dňa 24. 4. 2024 prijalo Uznesenie č. 52/2024, 

v ktorom opätovne schválilo dotáciu pre Plavecký klub Banská Štiavnica vo výške 9 000,- 

€. 

 


